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Ärende 2: Nya regler för fördelning av studieförbundsbidrag 
 

Detta ärende innehåller flera förslag gällande nya bidragsregler för studieförbund i Botkyrka 

kommun. Men tyvärr framgår det inte att kultur- och fritidsförvaltningen har en annan uppfattning 

än den politiska majoriteten.  

 

Tullingepartiet hade önskat tydligare skrivningar och mer transparens. Nu ges istället sken av att 

den politiska ledningen och förvaltningen tycker samma sak, vilket inte är fallet.  

 

Vi menar att detta ärende bör återremitteras så att tjänstemännen får motivera och tydliggöra det 

förslag som förespråkas av kultur- och fritidsförvaltningen.     
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